
FAU, referat 21.05.24 

Til stede: 

Katrine Fjelde Amdal 

Ragnhild Tytlandsvik 

Øyvind Mikal Ur 

Linn Susanne Neverdahl 

Leif Petter Sigmundstad 

Randi Holta 

Hanne Grytdal 

Wenche Langvik Voster 

 

 

Saker: 

Det har vært avholdt KFU møte på NSO i april. Leif Petter og Øyvind Mikal deltok. Referat fra 

dette møtet kommer etter hvert. 

 

Årets grillfest blir torsdag 13.06. Øyvind Mikal lager invitasjon. Det blir ikke servering av kaker 

i år. Alle tar med det de vil spise selv. Ragnhild kjøper inn grillkullbriketter og tennvæske. Leif 

Petter tar med høyttaler. Øyvind Mikal og Leif Petter står for aktiviteter. FAU møter kl 16.30 

på skolen denne dagen. 

 

7. trinn tenker seg til kongeparken, men det er ikke planlagt når de drar eller hvem som skal 

kjøre. Kongeparken har kun åpent i helgene før sommerferien, så det må bli en lørdag eller 

søndag de reiser. Foreldre har tatt initiativ til avslutningsfest. 

 

Det er ikke kommet inn klager på buss etter at skriv ble sendt hjem. Viktig vi er på til høsten og 

tar det opp tidlig med Boreal, dersom det er ufin oppførsel eller forsinkelser i rutene og 

feilkjøring. 

 

Det var bra «trøkk» i elevene når det gjaldt sang i 17. mai toget i år. Minner om at det å gå i 

toget med klassen på 17. mai ikke klassekontakt sitt ansvar alene, alle foreldre er like mye 

ansvarlige. 

 

Ønsker foreldremøte tidlig på høsten etter skolestart. Dette mtp blant annet «gammelt» FAU 

og overlapping til nytt FAU. 

Katrine har laget ferdig årshjulet. Dette bør «gamle» FAU medlemmer gå gjennom med klassene 

på foreldremøte i høst, så foreldre kan se hva FAU handler om.  



Rebus/ trimbingo blir utsatt til møtet til høsten. Da kan nytt FAU selv bestemme hvordan de evt 

vil arrangere dette.  

 

Det var kommet inn en sak på at det er mye grus i skolegården, noe som gjør det vanskelig å 

sykle/ sparke/ gå på rulleskøyter her på fritiden. Grusen kommer fra under UFO reilene, og 

grunnet lav asfaltkant rundt kommer mye grus ut her. Saken tas videre i SU. 

 

Det er kommet innspill om sosialt område i form av grillhytte/ gapahuk nede ved FIF bua. Dette 

er nok ikke gjennomførbart nå mtp økonomiske situasjonen i kommunen. 

 

Ballbingen er lovet nytt dekke i snart 2 år, men ingenting har skjedd. Den bare forfaller. Vi 

etterlyser handling fra kommunenes side her. 

 

Nytt FAU møte planlegges etter at dato for høstens foreldremøte er satt.  

 

Referent 

Wenche Langvik Voster 

 

 

 


